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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 4)

Съветът по иновации, дигитализация и нови технологии при БТПП (СИДНТ) бе домакин на среща с представител
на Jinko Solar, китайска компания, световен лидер в производството на високотехнологични соларни панели.
Срещата бе в продължение на проведената дискусия "Зелена Енергия" между представители на СИДНТ,
Българската газова Асоциация и Посолството на Китай в София на тема сътрудничество в енергийни... 

Председателят на БТПП Цветан Симеонов проведе среща с Ахмад Алаедин, председател на Асоциацията на
българо-арабски икономически камари (АБАИК) и председател на Ливано-българския бизнес съвет (ЛББС). По
време на разговора беше направен преглед на резултатите от съвместните инициативи и проекти през изтичащата
2023г., както и набелязани основни моменти в програмата през следващата година. Констатир... 

Областен информационен център – Габрово проведе заключителна пресконференция по проект "Осигуряване
функционирането на ОИЦ- Габрово за периода 2022-2023 г.".Пресконференцията беше открита от управителя на
ОИЦ-Габрово, инж. Маринела Събева, която съобщи, че дейността на Центъра ще продължи и през следващите
шест години като функциите му ще бъдат разширени, защото освен всички предоставяни до момент... 

България трябва да има собствен бюджет за инвестиции в иновации, смятат експерти. Според авторите на
Годишния иновационен доклад "Иновации.бг" за реализирането на национална иновационна политика ще бъде
необходим финансов ресурс от 200 млн. лева годишно. Докладът "Иновации БГ-23" отбелязва най-сериозното
подобрение с 14% за една година на иновационното представяне на България сред страните членки... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
18)

Заглавие: Експертна среща с фокус развитието на сектор възобновяема енергия
Дата: 19.12.2023 15:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Среща с председателя на Асоциацията на българо-арабски икономически камари
Дата: 19.12.2023 15:00
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: ОИЦ-Габрово: Повече от Проект – Откриване на нови възможности за европейско финансиране и
иновации
Дата: 19.12.2023 14:11
Медия: Вестник Росица

Заглавие: Експерти: България да има собствен бюджет за инвестиции в иновации
Дата: 19.12.2023 18:32
Медия: Банкеръ

https://www.bcci.bg/news/19959
https://www.bcci.bg/news/19958
https://www.rositza.com/38341/oits-gabrovo-poveche-ot-proekt-otkrivane-na-novi-vazmozhnosti-za-evropejsko-finansirane-i-inovatsii/
https://banker.bg/2023/12/19/%D0%B5%D0%BA%D1%81%D0%BF%D0%B5%D1%80%D1%82%D0%B8-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B4%D0%B0-%D0%B8%D0%BC%D0%B0-%D1%81%D0%BE%D0%B1%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B5%D0%BD-%D0%B1%D1%8E%D0%B4/


Най-големите вложения в страната за януари - септември са от Нидерландия, Белгия и ШвейцарияПреките
инвестиции в страната за януари – октомври 2023 са в размер на 3.39 млрд. евро. Те са с 1.18 млр. евро повече,
което е ръст от 53.6% спрямо януари – октомври 2022. Това сочат предварителни данни на БНБ. През октомври
2023 потокът е положителен в размер на 199.8 млн. евро, при положителен поток от 75... 

Иван Михайлов, главен изпълнителен директор на Американската търговска камара, във "В развитие" 19.12.2023
г.Американската търговска камара представя доклад за инвестициите от САЩ в България за периода 2018-2022 г.,
като северноамериканската страна е на шесто място, у нас по линия на чуждестранните инвестиции. Докладът
показва, че по места възнагражденията, които бизнесите от САЩ у нас, предлагат ... 

Министър Тагарев подчерта, че се надява, работейки с водещи компании от отбранителната индустрия,
българските фирми да въведат нови технологии, иновационни подходи и мениджмънт, което постепенно да им
помогне да се интегрират във веригата от доставчици на големите производителите, като по този начин се осигури
стабилност на тяхното развитие. Той свърза военните продукти с разработките на IT сектор... 

Преките чуждестранни инвестиции у нас само за първите десет месеца на настоящата година отбелязват
значителен ръст и достигат близо 3,4 млрд. евро. Те се увеличават с над 1,1 млрд. евро спрямо тези за януари-
октомври 2022 г., като ръста на годишна база възлиза на 53,6%, според предварителните данни на БНБ. Това е
най-високият ръст на чуждестранни инвестиции за последните близо 15 години в страната... 

Хърватия бе включена в още два коридора на Трансевропейската транспортна мрежа (TEN-T) след споразумение
между Европейския парламент и Европейския съвет: Балтийско-Адриатическия коридор и Западни Балкани-
Източното Средиземноморие, предаде хърватската агенция ХИНА, цитирайки министър-председателя Андрей
Пленкович. "По този начин ние напълно интегрираме Хърватия в транспортната система на Европейски... 

България се присъедини към съвместна декларация относно финансирането на енергийната ефективност и
Европейска коалиция за финансиране на енергийната ефективност. Тя е подписана днес от комисаря по
енергетиката Кадри Симсон и енергийните министри на всички 27 държави членки на ЕС в рамките на Съвета по
Транспорт, телекомуникации и енергетика в Брюксел, съобщават от Министерството на енергетиката. С... 

Заглавие: БНБ: Чуждите инвестиции у нас с ръст от близо 54% за година
Дата: 20.12.2023 10:06
Медия: Economy

Заглавие: Български компании, работещи с американски инвеститори, възприемат добри практики
Дата: 19.12.2023 16:09
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Министър Тагарев: Българската отбранителна индустрия - не отживелица, а с огромен капацитет и
интерес
Дата: 19.12.2023 19:32
Медия: Frog news

Заглавие: Министър Богданов: Само за първите десет месеца чуждите инвестиции у нас растат с над 53% и
отбелязват нов рекорд от близо 3,4 млрд. евро
Дата: 19.12.2023 19:30
Медия: 3е-news

Заглавие: ХИНА: През Хърватия ще преминат още два коридора от Трансевропейската транспортна мрежа, каза
премиерът Пленкович
Дата: 19.12.2023 18:56
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Евросъюзът с първа стъпка към привличане на частни инвестиции за енергийната ефективност
Дата: 19.12.2023 18:33
Медия: Икономически живот

https://www.economy.bg/economy/view/57167/BNB-Chuzhdite-investicii-u-nas-s-ryst-ot-blizo-54%25-za-godina-
https://www.bloombergtv.bg/a/17-v-razvitie/125009-balgarski-kompanii-raboteshti-s-amerikanski-investitori-vazpriemat-dobri-praktiki
https://www.frognews.bg/novini/ministar-tagarev-balgarskata-otbranitelna-industriia-otjivelitsa-ogromen-kapatsitet-interes.html
https://3e-news.net/bg/a/view/49713/ministyr-bogdanov-samo-za-pyrvite-deset-meseca-chujdite-investicii-u-nas-rastat-s-nad-53-i-otbeljazvat-nov-rekord-ot-blizo-3-4-mlrd-evro
https://www.bta.bg/bg/news/economy/589936-hina-prez-harvatiya-shte-preminat-oshte-dva-koridora-ot-transevropeyskata-trans
https://ikj.bg/novini/evrosayuzat-s-parva-stapka-kam-privlichane-na-chastni-investitsii-za-energiynata-efektivnost/


Германският държавен железопътен оператор "Дойче бан" (Deutsche Bahn) обяви, че продава на търг своя
филиал за товарни превози и логистика "ДeБe Шенкер" (DB Schenker), предаде ДПА, цитирана от БТА във вторник.
Много критици смятат, че "ДeБe Шенкер", със своите услуги за въздушен, морски и наземен транспорт из целия
свят, не се е оказал подходящ за "Дойче бан", въпреки че генерира печалби за група... 

По покана на Джон Роук, собственикът на компанията "КВТ Констракшън", Робин Роук, Роналд Мак и Елеонора
Бойкова – Управител на холандския холдинг в Симитли, кметът на община Симитли Апостол Апостолов проведе
работна среща. Той лично посети производството на компанията, което се намира в индустриалната зона на
града. На срещата бяха обсъдени бъдещи съвместни дейности, както и идеите за разширяване ... 

Преките чуждестранни инвестиции у нас само за първите десет месеца на настоящата година отбелязват
значителен ръст и достигат близо 3,4 млрд. евро. Те се увеличават с над 1,1 млрд. евро спрямо тези за януари-
октомври 2022 г., като ръста на годишна база възлиза на 53.6%, според предварителните данни на Българската
народна банка (БНБ). "Това е най-високият ръст на чуждестранни инвестиции за последни... 

"Преките чуждестранни инвестиции у нас само за първите десет месеца на настоящата година отбелязват
значителен ръст и достигат близо 3,4 млрд. евро. Те се увеличават с над 1,1 млрд. евро спрямо тези за януари-
октомври 2022 г., като ръста на годишна база възлиза на 53,6%, според предварителните данни на БНБ. Това е
най-високият ръст на чуждестранни инвестиции за последните близо 15 години в странат... 

Ивана Радомирова, изпълнителен директор на Съюз на пивоварите в България и Радостина Хаджийска,
съизпълнителен директор на "Каменица" АД, във "В развитие"България се нарежда на 15-то място по обем
производство на пиво в ЕС, което ни изкачва с две места нагоре прямо предходните години, а по отношение на
продажби сме на 13-то място. За пореден път обаче сме сред първите три страни в ЕС с най-висока ... 

Седем държави, сред които Германия, Нидерландия и Франция, поеха ангажимент до 2035 г. да изключат от
електроенергийните си системи електроцентралите, отделящи емисии на CO2, съобщава Reuters. Взети заедно,
тези страни осигуряват почти половината от производството на електроенергия в ЕС - до голяма степен
благодарение на приноса на Германия и Франция, двата най-големи производителя на електроенер... 

Заглавие: "Дойче бан" обяви търг за товарното си поделение "ДеБе Шенкер"
Дата: 19.12.2023 18:16
Медия: Mediapool.bg

Заглавие: Световен лидер разширява производствената си база в Симитли
Дата: 19.12.2023 18:12
Медия: Вяра Нюз

Заглавие: Най-високият ръст на чуждестранни инвестиции в България от 15 години: Кои са най-щедрите ни
търговски партньори?
Дата: 19.12.2023 18:10
Медия: Money.bg

Заглавие: Министърът на икономиката: Чуждите инвестиции у нас растат и достигат близо 3,4 млрд. евро
Дата: 19.12.2023 17:13
Медия: Днес+

Заглавие: България е на второ място в ЕС по най-добра репутация на пивоварната индустрия
Дата: 19.12.2023 16:52
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Седем европейски държави обещават енергийни системи без CO2 до 2035
Дата: 19.12.2023 15:36
Медия: Profit

Заглавие: ЕЦБ: Банките трябва да се подготвят за "по-нестабилни" източници на финансиране
Дата: 19.12.2023 16:45

https://www.mediapool.bg/doiche-ban-obyavi-targ-za-tovarnoto-si-podelenie-debe-shenker-news354468.html
https://viaranews.com/%D1%81%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D0%BD-%D0%BB%D0%B8%D0%B4%D0%B5%D1%80-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D1%88%D0%B8%D1%80%D1%8F%D0%B2%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B8%D0%B7%D0%B2%D0%BE%D0%B4%D1%81%D1%82/
https://money.bg/deals/nay-visokiyat-rast-na-chuzhdestranni-investitsii-v-balgariya-ot-15-godini-koi-sa-nay-shtedrite-ni-targovski-partnyori.html
https://dnesplus.bg/bulgaria/ministarat-na-ikonomikata-chuzhdite-investitsii-u-nas-rastat-i-dostigat-blizo-34-mlrd-evro_1142091
https://www.bloombergtv.bg/a/17-v-razvitie/125010-balgariya-e-na-vtoro-myasto-v-es-po-nay-dobra-reputatsiya-na-pivovarnata-industriya
https://profit.bg/regionat/sedem-evropeyski-darzhavi-obeshtavat-energiyni-sistemi-bez-co2-do-2035/
https://dividend.bg/banki/ecb-bankite-tryabva-da-se-podgotvyat-za-po-nestabilni-iztochnici-na-finansirane


Устойчивостта, която наблюдаваме, не трябва да води до самодоволство, каза шефът на европейския банков
надзорБанките в еврозоната трябва да се подготвят за риска източниците на финансиране да станат "по-
нестабилни" през следващата година, каза висшият банков надзорник в региона на фона на нарастващите
геополитически и икономически рискове. Европейската централна банка, която наблюдава най-големите... 

67 на сто, или две трети от фирмите, планират увеличение на цените и по-конкретно на труда през следващата
година. Това става ясно от онлайн-допитване на Българска стопанска камара проведено в периода от 10 ноември
до 10 декември сред над 700 предприятия. В плановете си за следващата година 44 на сто от фирмите смятат да
увеличат обема на производство. Сред приоритетите на близо половината от бизн... 

Клиентите очакват хибридни форми на банкиране, комплексен модел между дигитални и физически услуги
Отминаващата 2023 г. беше много успешна за банките в България. Има значителен ръст на кредитите и
депозитите. Но банките са изправени пред редица предизвикателства като предстоящото влизане в еврозоната и
дигитална трансформация. С въпроси какво може да очакваме по отношение на лихвите и кредитиранет... 

Новата газова връзка между България и Сърбия бе пусната в експлоатация преди дни. На церемонията по
откриването в Ниш присъстваха президентите на Сърбия и България – Александър Вучич и Румен Радев, както
президентът на Азербайджан Илхам Алиев. Газовата връзка е дълга 170 километра и свърза Нови Искър и Ниш.
На наша територия са изградени 62 километра, а тяхното строителство започна на 1 февруари. ... 

Игралната индустрия: Държавата ни излъга, промените спират инвестиции от чужбина В 12 без 5 депутатите
вдигнаха данъчни такси в хазарта за лиценз. Комисията по бюджет и финанси одобри на второ четене и
последните елементи от Законопроекта за държавния бюджет за 2024 г., който предстои да бъде догласуван в
пленарна зала. Нова методика на МФ ще доведе до фалит на хазартни компании Народните избраниц... 

Мащабна инвестиция в Плевен, която ще подсигури нови 150 работни места, беше одобрена от Правителството.
Меморандумът за разбирателство е с "Глас Контрибюшън" ЕАД във връзка с разширяването на Стъкларския завод
"Рубин" в града. "Нашата цел е в Плевен да бъде създаден климат, благоприятен както за успешното развитие на
бизнеса, така и за привличането на нови инвеститори. В тази връзка съм изключите... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 15)

Медия: Дивидент

Заглавие: ВДИГАТ ГИ, АМА ДОГОДИНА: 2/3 от фирмите променят цените и заплатите!
Дата: 19.12.2023 20:07
Медия: Телеграф

Заглавие: Петя Димитрова, председател на Асоциацията на банките в България, пред "Труд news": Банките в
България са фактор за просперитета на икономиката
Дата: 20.12.2023 08:00
Медия: Труд

Заглавие: Посланикът на Азербайджан Хюсеин Хюсеинов пред ФАКТИ: До 2027 г. се очаква Азербайджан да
удвои обема на газ за Европа
Дата: 20.12.2023 10:03
Медия: Елхово.news

Заглавие: Нови данъчни такси обричат хазартния бранш на фалит
Дата: 20.12.2023 10:17
Медия: blife.bg

Заглавие: С над 100 млн. лева: Разширяват Стъкларския завод в Плевен
Дата: 19.12.2023 23:55
Медия: Строителство имоти

https://telegraph.bg/biznes/novini/vdigat-gi-ama-dogodina-23-ot-firmite-promeniat-cenite-i-zaplatite-planirat-uvelichavane-obemite-na-proizvodstvo-no-ima-glad-za-rabotnici-i-specialisti-399179
https://trud.bg/%D0%BF%D0%B5%D1%82%D1%8F-%D0%B4%D0%B8%D0%BC%D0%B8%D1%82%D1%80%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D0%B5%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB-%D0%BD%D0%B0-%D0%B0%D1%81%D0%BE%D1%86%D0%B8%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D0%B0%D0%BD%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B2-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4-%D1%82%D1%80%D1%83%D0%B4-news-%D0%B1%D0%B0%D0%BD%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B2-%D0%B1/
https://elhovo.news/?p=259028
http://blife.bg/article-55424
https://stroitelstvoimoti.com/%D1%81-%D0%BD%D0%B0%D0%B4-100-%D0%BC%D0%BB%D0%BD-%D0%BB%D0%B5%D0%B2%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D1%88%D0%B8%D1%80%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D1%81%D1%82%D1%8A%D0%BA%D0%BB%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8/


Всяко едно решение в областта на образованието – закриване на училища, сливане на университети или друго,
трябва да се предхожда от внимателна оценка на демографското въздействие. Какво отражение ще има върху
демографската ситуация в дадения регион? Дали ще продължи обезлюдяването на някои части от страната – било
то погранични, било то планински или други? Образованието и образователните структур... 

Виждаме положителна тенденция при възнагражденията на българите през 2023 г. – те се покачват. Това съобщи
финансистът Владимир Сиркаров, цитиран от "Фокус". Той се позова и на статистиката на Евростат, според която
България е на второ място по ръст на възнагражденията в ЕС. "Няма как да не отчетем сериозните инфлационни
процеси, които се развиха в България и в световен план. Това "натисна" бизнес... 

318 048 200, 30 лв. безвъзмездна финансова помощ ще бъдат налети в стопанствата, като приоритетните
вложения ще са за солари и дронове. Това предвижда процедурата "Инвестиции в технологична и екологична
модернизация", която се финансира от Фонда за насърчаване на технологичния и екологичен преход на селското
стопанство със средства от Национален план за възстановяване и устойчивост, финансиран от ... 

Не сте нали? Когато се застраховаме, ние плащаме на застрахователя, така наречената застрахователна премия –
парична вноска, срещу която той поема риск да ни изплати обезщетение в случай на злополука. Ако няма
злополука, застрахователят не плаща нищо на застрахования. Представете си сега, че сте застраховали колата си
(автокаско) и застрахователят предварително заплати на оторизиран сервиз да ви я... 

"При нас цените са по-високи, отколкото в Западна Европа", каза икономистът Григор Сарийски, който беше гост в
предаването "Делници" с водещ Николай Колев.Сарийски обясни, че тези по-високи цени се дължат на факта, че
пазарът у нас е по-малък и това пречи на конкуренцията.Икономистът коментира и увеличението на минималната
работна заплата. Той обясни, че след въвеждането на европейски регламент та... 

Пощенска банка стартира първата в България академия за жестов език за банкови служители "Beyond Sound". С
нея финансовите експерти от клоновата мрежа на институцията ще могат да предоставят услугите си по още по-
достъпен начин и да обслужват с лекота клиенти, които използват този начин на общуване. Цялата програма на
обучението ще се проведе със съдействието и подкрепата на Stray Sheep – компания,... 

Заглавие: СИНПИ: Всяко решение в образованието да има оценка на демографското въздействие предлагат 3
граждански организации
Дата: 19.12.2023 19:18
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Икономистът Сиркаров с изненадващи новини за заплатите у нас, оказа се, че…
Дата: 19.12.2023 18:02
Медия: БГ вест

Заглавие: Агро Телеграф: 318 млн. за солари и дронове за стопанствата
Дата: 19.12.2023 17:07
Медия: Телеграф

Заглавие: Виждали ли сте застраховател да плаща обезщетение авансово?
Дата: 19.12.2023 16:32
Медия: Право&Здраве

Заглавие: Григор Сарийски: При нас цените са по-високи, отколкото в Западна Европа
Дата: 19.12.2023 19:33
Медия: Телевизия Евроком

Заглавие: Пощенска банка стартира първата в България академия за жестов език за банкери "Beyond Sound"
Дата: 19.12.2023 19:14
Медия: Политиката

Заглавие: Бизнесът обещава да вдига заплати и догодина
Дата: 19.12.2023 17:36

https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/589946-sinpi-vsyako-reshenie-v-obrazovanieto-da-ima-otsenka-na-demografskoto-vazdeystv
https://bgvest.eu/1021513/
https://telegraph.bg/telegraphplus/novini/agro-telegraf-318-mln.-za-solari-i-dronove-za-stopanstvata.-dokumenti-se-podavat-do-20-dekemvri-399059
https://czpz.org/komentari/politics/vizdali-li-ste-zastrahovatel-da-plasa-obezsetenie-avansovo
https://eurocom.bg/new/grigor-sariyski-pri-nas-tsenite-sa-po-visoki-otkolkoto-v-zapadna-evropa
https://politikata.net/563518/
https://www.pbnovini.com/balgariya/2023/biznesat-obeshtava-da-vdiga-zaplati-i-dogodina/


Бизнесът беше песимист за 2023 г, така влиза и в новата 2024 година. Това показват резултатите от традиционното
онлайн-допитване до членовете на Българска стопанска камара, проведено сред 784 микро, малки, средни и
големи предприятия от цялата страна и от всички сектори на икономиката. През 2023 г. продължава негативната
тенденция, започнала през 2020 г. и провокирана от ковид-кризата, а впоследст... 

От 1 януари косоварите ще могат да влизат в Шенгенската зона без виза, но официално не и да работят. Много от
тях обаче ще търсят работа, което поражда опасения за още по-голям недостиг на работна ръка у дома, пише
Balkaninsight. На прозореца на малък бар в град Гжилан в Източно Косово на лист А4 е написано "Наемаме
служители". Той стои там от седмици. "Изглежда, че няма интерес", казва 23-годишни... 

Икономическият и социален съвет на РБ (ИСС) прие сравнителен анализ на Европейските практики за
индексиране на заплатите в частния сектор на пленарната си сесия в понеделник, съобщиха от ИСС. В анализа е
посочено, че дефиницията на ЕЦБ за индексирането на заплатите в страните от еврозоната може да се определи
като наличие на клаузи в закони или договори, според които заплатите до голяма степен са ... 

Редовното седмично заседание на правителството ще е от 10:00 часа утре, съобщиха от пресслужбата на
Министерския съвет. Първа точка от дневния ред е проект на решение, с което кабинетът да предложи на
Икономическия и социален съвет разработването на анализ за възможностите за опростяване и ускоряване на
процедурите за внос на работници, както и висококвалифицирани кадри от трети страни за нуждите ... 

Остър дефицит на кадри затруднява компаниите от морския бранш у нас. Това съобщи кап. Александър Калчев,
изпълнителен директор на "Параходство Български морски флот" и председател на Българската морска камара,
която на 19 декември чества 30 г. от създаването си, пише Труд. "Най-голямата ни болка към днешна дата е
липсата на млади хора. Недостиг на кадри вече има за всички специалности. Преди годин... 

Според проучване сред 784 компании увеличението ще оскъпи стоките и услугите.Ръстът на минималната работна
заплата вече е факт. Увеличението от 780 на 933 лева от януари беше гласувано от депутатите, но какви ефекти би
имало в икономиката? Според проучване на Българската стопанска камара сред 784 компании увеличението ще
оскъпи стоките и услугите. 43% от фирмите казват, че ще се наложи да вдигнат ... 

Медия: Подбалкански новинар

Заглавие: Косово е пред нов недостиг на работна ръка след отварянето на вратите на Шенген
Дата: 20.12.2023 07:54
Медия: Агенция БГНЕС

Заглавие: Индексирането на заплатите в частния сектор да преминава през процедура на колективно
договаряне
Дата: 19.12.2023 17:30
Медия: 3е-news

Заглавие: Правителството ще търси възможности за опростяване и ускоряване на процедурите за внос на
работници
Дата: 19.12.2023 19:45
Медия: Нова Добруджанска Трибуна

Заглавие: Глад за кадри: В този сектор у нас го закъсаха
Дата: 19.12.2023 19:02
Медия: БГ вест

Заглавие: Новата минимална заплата и ефекти върху икономиката: Задават ли се трусове на пазара на труда?
Дата: 19.12.2023 19:48
Медия: БТВ Новините

Заглавие: Заради липса на работна ръка: Гърция легализира 30 хиляди мигранти
Дата: 20.12.2023 09:49
Медия: BG voice

https://bgnes.bg/news/kosovo-e-pred-nov-nedostig-na-rabotna-r-ka-sled-otvaraneto-na-vratite-na-shengen/
https://3e-news.net/bg/a/view/49710/indeksiraneto-na-zaplatite-v-chastnija-sektor-da-preminava-prez-procedura-na-kolektivno-dogovarjane
https://ndt1.eu/%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D1%89%D0%B5-%D1%82%D1%8A%D1%80%D1%81%D0%B8-%D0%B2%D1%8A%D0%B7%D0%BC%D0%BE%D0%B6%D0%BD%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%B8/
https://bgvest.eu/1021527/
https://btvnovinite.bg/bulgaria/novata-minimalna-zaplata-i-efekti-varhu-ikonomikata-govorjat-rabotnikat-biznesat-i-sindikatite.html
https://bgvoice.com/zaradi-lipsa-na-rabotna-ruka-gurciia-legalizira-30-hiliadi-migranti


Критиците на законопроекта, който беше приет в парламента с подкрепата на лявата опозиция, го определиха
като опасенХиляди мигранти ще получат легални документи в Гърция като част от усилията за овладяване на
острия недостиг на работна ръка, който засяга ключови сектори на иначе възраждащата се балканска икономика.
В ход, който предизвика смут в дясноцентристката му партия, гръцкият министър-предс... 

Трудно ще се намери мениджър, който да е оказал по-голямо влияние върху живота на обикновените хора през
последните три десетилетияАко всичко върви добре, шефът на Ryanair Holdings Plc Майкъл О'Лиъри може да
получи бонус от 100 млн. евро през 2024 г. И макар да не мога да повярвам, че го казвам, смятам, че той го
заслужава. Въпреки че изгради най-голямата авиокомпания в Европа на базата на превозе... 

Има ли законови рамки, които определят какво може или не може да прави работникът, след като вече е осигурен
с пенсия За мнозина работата след пенсионирането може да бъде източник на удовлетворение и финансова
стабилност. Все пак, има ли законови рамки, които определят какво може или не може да прави работникът, след
като вече е осигурен с пенсия, отговаря д-р Тодор Капитанов, експерт по трудово п... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 15)

Вицепремиерът и министър на външните работи Мария Габриел се срещна с посланика на Израел в България
Йосеф Леви Сфари. За срещата съобщи Габриел в профила си във фейсбук "Заедно обсъдихме ситуацията в
Близкия изток и необходимостта от освобождаване на взетите от "Хамас" заложници", посочи Габриел и допълни,
че отново е изразила солидарността на България с Израел. "Продължаваме да инвестираме в раз... 

Днес изтича срокът за обжалване на прекратяването на делото срещу Борисов. Няма да обжалвам. Това обяви
бизнесменът Васил Божков в профила си във фейсбук. Според него, ако съдът потвърди прекратяването, то
Борисов ще бъде изпран напълно. По думите му като не обжалва той оставя шанс в следващите две години
прокуратурата да погледне обективно доказателствата и да повдигне обвинение. Божков посочи, ч... 

Във връзка с получено от браншови организации протестно писмо в Министерство на земеделието и храните (МЗХ)
ресорният министър Кирил Вътев изпрати официален отговор за подпомагането в сектор "Земеделие" през 2023 г.
до представителите на браншовите организации, министър-председателя, министъра на финансите и
председателите на Комисията по земеделието, храните и горите и Комисията по бюджет и финан... 

Заглавие: Шефът на Ryanair Майкъл О'Лиъри заслужава своя бонус от 100 милиона евро
Дата: 20.12.2023 08:35
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Работа след пенсионирането: Истини и заблуди за задължителното съкращение
Дата: 20.12.2023 09:35
Медия: Smolyan.bgvesti.NET

Заглавие: Мария Габриел на среща с посланика на Израел у нас
Дата: 20.12.2023 07:21
Медия: Класа

Заглавие: Васил Божков няма да обжалва прекратяването на делото за рекет
Дата: 19.12.2023 19:36
Медия: news 24

Заглавие: Кирил Вътев до земеделците: Подпомогнахме ви с 873 млн. лева през 2023 година
Дата: 19.12.2023 19:20
Медия: 24 часа Пловдив

Заглавие: "Опис на колекция "Кондики и тефтери" разкрива проблемите на българското възрожденско
общество
Дата: 19.12.2023 18:57
Медия: Агенция БГНЕС

https://www.bloombergtv.bg/a/4-analizi/125029-shefat-na-ryanair-maykal-oliari-zasluzhava-svoya-bonus-ot-100-miliona-evro
https://www.smolyan.bgvesti.net/news/578519/rabota-sled-pensioniraneto-istini-i-zabludi-za-zadalzhitelnoto-sakrashtenie
http://www.classa.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B0/item/505281-%D0%BC%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B3%D0%B0%D0%B1%D1%80%D0%B8%D0%B5%D0%BB-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D1%80%D0%B5%D1%89%D0%B0-%D1%81-%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%BB%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%BA%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D0%B7%D1%80%D0%B0%D0%B5%D0%BB-%D1%83-%D0%BD%D0%B0%D1%81
https://news24sofia.eu/vasil-bozhkov-nyama-da-obzhalva-prekratyavaneto-na-deloto-za-reket/
https://www.24plovdiv.bg/novini/article/16665242
https://bgnes.bg/news/opis-na-kolektsiia-kondiki-i-tefteri-razkriva-problemite-na-blgarskoto-vzrozhdensko-obshchestvo-/


"Опис на колекция "Кондики и тефтери" от фонда на Българския исторически архив при Националната библиотека
"Св. Св. Кирил и Методий" беше представен тази вечер в зала "История на книгата" на библиотеката, предаде
репортер на БГНЕС. Съставител на изданието е Милена Тафрова, която сподели, че се радва, че ръководителят
на отдела е избрал точно нея да се заеме с тази колекция. Периодът за реализиране... 

Съвместна декларация относно финансирането на енергийната ефективност и Европейска коалиция за
финансиране на енергийната ефективност беше подписана днес от комисаря по енергетиката Кадри Симсон и
енергийните министри на всички 27 държави членки на ЕС в рамките на Съвета по Транспорт, телекомуникации и
енергетика в Брюксел. Декларацията подчертава значението на привличането на частни инвестиции за... 

До края на настоящата седмица предстои изплащане на подпомагането по интервенцията за Основно
подпомагане на доходите за устойчивост с бюджет около 600 млн. лева. Това заявява в отговор на протестно
писмо, получено в Министерство на земеделието и храните министър Кирил Вътев. Инициатори на недоволството
са три браншови организации. Писмото на министър Вътев е адресирано до представителите на сдруж... 

Мега инвестицията от 300 милиона лева на комплекс с казино и хотел край Свиленград е все още без пряк път за
достъп от българска страна. Магистрала "Марица" води право до ГКПП "Капитан Андреево", а от отсрещната страна
остава многомилионното бижу, което се строи вече 4-та година край турската граница. За да се стигне до входа му,
е нужно да навлезеш в граничния пункт "Капитан Андреево", да премине... 

Четири са икономическите сектори, в които очаквам бурно развитие. На първо място това е цифровизацията и
различните форми на изкуствен интелект, следват секторите на свободното време, на образованието като
самостоятелно обособена сфера и в областта на медицинските изделия и апарати. Това мнение изрази доц. д-р
Тодор Ялъмов, заместник-декан по научноизследователската и иновационна дейност на Стопан... 

Генералният директор на Българското национално радио(БНР) Милен Митев защити пред Съвета за електронни
медии(СЕМ) решението на Програмния съвет на обществената медия да не допусне в ефир интервюто на Петър
Волгин с посланика на Руската федерация у нас Н. Пр. г-жа Елеонора Митрофанова. Това стана по време на
специалното изслушване на ръководството на БНР от медийния регулатор. "Гарантирах им, че аз... 

Заглавие: България се присъедини към Съвместната декларация и Европейската коалиция за финансиране на
енергийната ефективност
Дата: 19.12.2023 18:30
Медия: 3е-news

Заглавие: Вътев обясни колко са подпомогнати земеделците през 2023 г.
Дата: 19.12.2023 18:29
Медия: News.bg

Заглавие: Огромен хотел и казино за 300 млн. лв. отварят край Свиленград
Дата: 19.12.2023 18:50
Медия: Travel News

Заглавие: Предстои бурно развитие в четири икономически сфери, а българските компании в тях разполагат
със способности на световно равнище
Дата: 19.12.2023 14:25
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Милен Митев защити пред СЕМ решението на Програмния съвет за сваленото интервю
Дата: 19.12.2023 19:37
Медия: Съюз на българските журналисти

Заглавие: Направете си сами наука с канал Da Vinci през януари!
Дата: 19.12.2023 17:33
Медия: My PR

https://3e-news.net/bg/a/view/49711/bylgarija-se-prisyedini-kym-syvmestnata-deklaracija-i-evropejskata-koalicija-za-finansirane-na-energijnata-efektivnost
https://news.bg/finance/vatev-obyasni-kolko-sa-podpomognati-zemedeltsite-prez-2023-g.html
https://www.travelnews.bg/bg/news/17030046391660/ogromen-hotel-i-kazino-za-300-mln-lv-otvaryat-kray-svilengrad-
https://www.bta.bg/bg/news/economy/589663-predstoi-burno-razvitie-v-chetiri-ikonomicheski-sferi-a-balgarskite-kompanii-v-
http://sbj-bg.eu/article/details/56815/
https://www.mypr.bg/news/education/Napravete-si-sami-nauka-s-kanal-Da-Vinci-prez-yanuari-39739/


Предаването "Изследователи: Направи си сам наука" е страхотно, затова канал Da Vinci ви е подготвил още
изненади от него. В предстоящия нов пети сезон любимият ви водещ Стив Спанглър превръща науката в
забавление, използвайки ежедневни предмети. Той ще смесва образованието и хумора в това забавно научно шоу
по Da Vinci и ще представя експерименти, които можете да направите у дома, като обяснява ка... 

Наскоро уволнени бивши директори от държавната млекопреработвателна компания "Ел Би Булгарикум" ЕАД
обявиха, че в дружеството се случват тежки нарушения и трябва да влезе прокуратурата да провери дейността на
изпълнителния директор Ивайло Лилов. Сигнали вече са подадени до органите на МВР, прокуратурата и до съда
за неправомерни освобождения на четири директора – административен, търговски, финанс... 

Парите са били изнасяни с чували и куфарчета от бившите централи на комуниститеБронирани сейфове,
натъпкани с долари, кюлчета сребро и монети, необясними смъртни случаи и цяла мрежа от фирми под
прикритие: за всички тези факти от края на ГДР се разказва в документален сериал на обществената телевизия
MDR, озаглавен "На лов за милиарди". Става дума за изчезналите богатства на източногерманската ком... 

Отминаващата 2023 г. беше много успешна за банките в България. Има значителен ръст на кредитите и
депозитите. Но банките са изправени пред редица предизвикателства като предстоящото влизане в еврозоната и
дигитална трансформация. За това какво може да очакваме по отношение на лихвите и кредитирането при
влизане в еврозоната, какви нови дигитални услуги ще има за клиентите и какви са очакванията за... 

Програмният съвет на Българското национално радио забрани излъчването на интервюто с руския посланик
Елеонора Митрофанова, което бе записано от водещия на "Политически НЕкоректно" Петър Волгин. Пред
"Свободна Европа" председателят на Комисията за журналистическа етика Нели Огнянова коментира, че в случая
проблемът не е в личността на госта. Тя казва, че е необходим "безотказен ритмичен редакционен... 

С откриваща конференция в София Българската телеграфна агенция (БТА) ще даде днес началото на новия си
проект, популяризиращ европейските политики по сближаване в България и на Балканите, насочени към
постигане на политическите цели на Европейската комисия за подкрепа на създаването на работни места,
конкурентоспособност на бизнеса, икономически растеж и подобряването на качеството на живот на гра... 

Заглавие: Уволнени шефове на "Ел Би Булгарикум" твърдят, че липсват 5 коли за 1 млн. лв.
Дата: 19.12.2023 16:43
Медия: Днес+

Заглавие: Чували с пари: Kъде потънаха милиардите от бившата ГДР
Дата: 19.12.2023 19:48
Медия: Днес Дир.бг

Заглавие: Месеци преди да приемем еврото направете това с парите под дюшеците
Дата: 20.12.2023 09:38
Медия: Спортове

Заглавие: Бенатова за интервюто с Митрофанова: Ако не чуем това интервю, то се митологизира
Дата: 20.12.2023 10:03
Медия: Днес News

Заглавие: С откриваща конференция БТА дава началото на новия си проект, популяризиращ европейските
политики по сближаване в България и на Балканите
Дата: 20.12.2023 07:00
Медия: Българска телеграфна агенция

https://dnesplus.bg/bulgaria/uvolneni-shefove-na-el-bi-bulgarikum-tvardyat-che-lipsvat-5-koli-za-1-mln-lv_1142086
https://dnes.dir.bg/na-fokus/chuvali-s-pari-kade-potanaha-miliardite-ot-bivshata-gdr
https://sportove.net/492523/
https://dnesnews.bg/2023/12/%D0%B1%D0%B5%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%B8%D0%BD%D1%82%D0%B5%D1%80%D0%B2%D1%8E%D1%82%D0%BE-%D1%81-%D0%BC%D0%B8%D1%82%D1%80%D0%BE%D1%84%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D0%B0/
https://www.bta.bg/bg/news/economy/589619-s-otkrivashta-konferentsiya-bta-dava-nachaloto-na-noviya-si-proekt-populyarizir
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